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ALGEMENE LEDENVERGADERING  
DATUM: 21 februari 2024 
 
AANWEZIG  BESTUUR EN LEDEN VOLGENS PRESENTIELIJST 
AFWEZIG M.K. ZIE PAGINA 6 
 

Notulen 

1.Opening - vaststelling agenda – mededelingen  
Debby Hoven zit de vergadering voor. Ze  heet de leden van harte welkom.  Het huidige bestuur kan 
nog steeds versterking gebruiken. Met de huidige bezetting is het bestuur in feite onderbezet. 
 

Mededelingen:  
• We zijn gevraagd om de organisatie van de Maashorst Trailrun over te nemen van Maashorst 

Events. Dit evenement zal plaatsvinden op 7 april. Hier hebben we positief op gereageerd. 

Vooral ook omdat ons kernteam, bestaande uit  Twan van Opheij, Arie van Grunsven en 

Annelieke van der Linden hebben aangegeven deze uitdaging te willen aangaan. De 

voorbereidingen zijn in volle gang. De inschrijving voor dit evenement is al geopend. Binnen- 

kort krijgen de leden dan ook een uitnodiging om te helpen bij dit evenement om dit tot een 

succes te maken. Mochten er leden zijn die  ervaring willen opdoen met het organiseren van 

een dergelijk evenement dan worden ze van harte uitgenodigd om contact op te nemen met 

de organisatoren.  

• Verder zijn we gevraagd om het evenement Vlucht 14/18 te ondersteunen met de 

organisatie. Dit is een wandel tocht van in totaal 160 km van Turnhout naar Uden en weer 

terug. Dit is het traject dat in de 1e wereldoorlog werd gelopen door de Belgische 

vluchtelingen. De organisatie is ambitieus en wil het evenement laten groeien in de komende 

jaren. We zijn bezig met het onderzoeken van de subsidie mogelijkheden i.v.m. cultureel 

erfgoed voor de Gemeente Maashorst. Het hangt onder andere hiervan af of we uiteindelijk 

hiermee door gaan.  

• De samenwerking met UOI is wederom goed verlopen. Veel leden hebben 1 of meerdere 

diensten ingevuld. We hebben hier in totaal  € 4.300,- opgehaald. Alle leden bedankt voor 

hun inzet.  

• Er is een enthousiast feestcomitée bezig met de voorbereidingen voor het jaarlijkse 

vrijwilligersfeest. Meer informatie volgt op korte termijn.  

• Ons 60 jarig jubileum hebben we door de corona perikelen niet kunnen vieren. Maar… in 
2025 bestaat onze vereniging 65 jaar. Een mooie mijlpaal die we niet aan ons voorbij willen 
laten gaan.  Wil je graag meedenken over hoe we dit zouden kunnen gaan vieren? Meld je 
dan alvast aan bij het bestuur.  
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2. Vaststelling verslag ALV 2023 november en december  
Het verslag is eerder aan alle leden toegezonden met het verzoek om het verslag te bestuderen en 
eventuele opmerkingen vast te leggen. Tijdens de huidige vergadering wordt het verslag per pagina 
doorgenomen. Er zijn geen opmerkingen vanuit de aanwezige leden. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. Jaarrekening ALV de Keien 2023 
a) Verslag kascommissie. Werner van Bussel doet verslag namens de kascommissie en geeft 

aan dat de financiële verslaglegging duidelijk is en geen vragen oproept. Hij verzoekt het 
bestuur décharge te geven voor het gevoerde beleid. 

b) Vaststelling jaarrekening 2023. De penningmeester geeft aan trots te zijn op de 
geleverde prestaties van de vereniging. . Er is een positief exploitatieresultaat 
gerealiseerd van  ruim € 6.000. In de begroting was nog gerekend met een negatief 
resultaat van bijna € 5.000. Dit betere resultaat was het effect van: 

a) Toename aantal leden 
b) Extra sponsorinkomsten en inkomsten uit nieuw gestarte activiteiten 
c) Beter resultaat op wedstrijden ( meer deelnemers crossen) en hogere kantine-

inkomsten. 
c) De décharge voor het gevoerde beleid wordt aan het bestuur verleend door de ALV. 

 

4. Kas commissie samenstelling  
Ines van Oort stelt zich kandidaat voor de volgende kascommissie. De kascommissie bestaat voor 
2024 uit de volgende personen: Jeroen Raijmakers, René Jetten en Ines van Oort.  

 

5. Doelen 2024 
Ieder bestuurslid heeft een zelfstandig aandachtsgebied, waarvoor doelstellingen van 2024 zijn 
vastgelegd.  Ieder bestuurslid geeft aan wat de doelstellingen zijn. Natuurlijk is hierbij de inbreng van 
de leden onontbeerlijk. 
 

a) Sponsorcommissie (Frank Sjoerdsma); Doelstelling is het vermarkten van de 
verschillende wedstrijden en evenementen die er jaarlijks door De Keien Atletiek worden 
georganiseerd, o.a. door een bedrijfsnaam van het evenement / de wedstrijd eraan te 
verbinden. Ook het benaderen van sponsoren voor een naambord vermelding langs de 
baan in het stadion is speerpunt. Dit wordt momenteel uitgevoerd samen met René 
Jetten. 
 

b) Vrijwilligersbeleid (Christian Plompen)(niet aanwezig) 
Kerncijfers voor de doelstellingen 2024:  
+3 personen bij de commissie. 
+2 personen t.b.v. PR & communicatie. 
+ 5 personen t.b.v. jury 
 

c) Horeca  (Antoon Goorts) 
Verhogen van de marge met 7% 
Inzet op duurzaamheid 
Vergroten van de bezetting 



 
 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 21 FEBRUARI 2024 
3 

 
d) Sporttechnisch beleid  (Wouter Lintsen):  

Duidelijke structuur. 
Opleidingsontwikkeling. 
Veiligheid op de baan.  
 

e) PR / Communicatiebeleid (vacant).  
Specifiek op Social media. Hierbij is aangeboden dat ondersteuning kan plaatsvinden 
vanuit het bedrijf ‘Roestvrij Taal’. Jeroen Vogels heeft belangstelling voor deze 
begeleiding omdat Jeroen momenteel al veel doet voor de publiciteit van de 
Keiencrossen. Ook wordt gevraagd om fotografen tijdens evenementen omdat de 
beelden die hierbij gemaakt worden, vaak zeer illustratief zijn bij de teksten. 

 
 

6. Lening LED verlichting 
Lening Led-verlichting. De huidige stadionverlichting moet vervangen worden. Dit kost geld, maar 
levert ook subsidie op vanwege de verduurzaming.  Om het gehele investeringsbedrag  te kunnen 
betalen, wordt aan de Keien Atletiek een lening gevraagd van 23.000 euro met een aflossingstermijn 
van 15 jaar tegen 2,4 % rente. Daarnaast  is er een overbruggingskrediet nodig van 34.000 euro om 
het tijdsverloop tussen de investering en de ontvangst van het subsidiebedrag te overbruggen 
 De ALV stemt hiermee in, na een toelichting van de penningmeester.  
  

 

7. Huldiging Jubilarissen  
 

25 jaar lid: 
o Okko Schook; Okko traint al 25 jaar bij de Keien. Op zich al een hele prestatie. Hij  

loopt vooral op de woensdagavonden op de baan bij Tiny en Rudolf. Hij volgt hierbij 
op een onverstoorbare manier zijn eigen training en is aanwezig op zijn eigen manier. 
Zo bemoeit hij zich niet veel met anderen maar laat wel zijn mening horen als hij 
vindt dat het nodig is.  
 

o Marcel Bos; Marcel volgde zijn opleiding looptrainer in 2014. Hij is jarenlang 
jeugdtrainer, begon destijds toen zijn zoon sportte bij de Keien. Daarnaast is hij sinds 
een paar jaar hoofdtrainer voor Start to Run trainer en organiseert mede deze 
cursus. Zijn vaste trainersavond is de dinsdagavond. Hier weet hij de sporters te 
motiveren en stimuleren. Hij denkt en doet actief mee bij de Keien. (Trainingen 7 
heuvelenloop, trainingen voor sponsoren en Healty Fest).  

 
40 jaar lid: 

o Paul de Bruijn. Paul werkt de laatste jaren als accommodatie medewerker bij de Keien. 
Bedankt voor je jarenlange inzet bij de Keien.  
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8. Rondvraag 
Jos Smith: Is er een kortingsregel bij (langdurige) blessure ? 
Antwoord: Bij blessureleed kan dit doorgegeven worden aan de ledenadministratie die de 
betreffende atleet dan op ‘Contributiestop’ zet. De bijdrage Atletiek Unie valt hier niet onder en 
moet gewoon worden betaald.  
 
 Ans Nabuurs: Kortingsmogelijkheden bij Intersport voor wandelaars ? 
Antwoord: Onlangs is met Intersport afgesproken, dat ook de wandelaars van de  
Keien, 10% korting krijgen bij aanschaf van sportartikelen. De leden moeten zich bij aankoop even bij 
de kassa vermelden dat ze lid zijn van de Keien. Het lidmaatschapsnummer is in All United 
aangegeven. 
 
 Jeroen Raijmakers: Noodzaak om het aantal  juryleden te vergroten. 
Antwoord: dit is bekend bij het bestuur. Wordt aangepakt samen met bestuurslid vrijwilligers 
(Christian)  
 
René Jetten: Er wordt weinig gebruik gemaakt van de kortingscode die bij Intersport geldt voor de 
Keien-leden. 
 
Anita Goorts: Bij de registratie als lid, krijgen ze de link toegestuurd van Intersport. Wellicht is het 
goed om dit nog een keer onder de aandacht te brengen van de leden.  

 
 
9. Afsluiting 
  
Voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en deelname. Datum voor het volgend overleg 
is nog niet bekend maar zal ergens in november plaatsvinden. Uitnodiging en agenda volgt 
per email.  
 
 

Presentie lijst 21 februari 2024 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Bestuur 

Antoon Goorts  

Debby Hoven  

Wouter Lintsen 

Frank Sjoerdsma 

Jan Smets 
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Aantal Naam 

1 Jan Raijmakers 

2 Bert Timmermans 

3 Ans Nabuurs 

4 Piet van Roij 

5 Peter Mijsberg 

6 Jo van de Donk 

7 René Jetten 

8 Rudi Holl 

9 Ans van Grunsven 

10 Jeroen Raijmakers 

11 Twan Opheij 

12 Okko Schook 

13 Marcel Bos 

14 Anita Goorts 

15 Werner van Bussel 

16 Theo van Kessel 

17 Astrid de Baart 

18 Willem van der Doelen 

19 Rina Brugmans 

20 Ines van Oort 

21 Nicole Verstappen 

22 Geert Kuijpers 

23 Peer Maas 

24 Cora van Nieuwenburg 

25 Marcel de Beer 

26 Elle vd Broek 

27 Willem Peters 

28 Frans van Uden 

29 Erik de Groot 

30 Jos Smith 

31 Bontko Drenth 

32 R. Meijer 

33 J. Klotz 

34 Tiny Raijmakers 

34 Renée Kampers 

36 Joost Gerrits 

37 Rachel Leenders 
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Afwezig met kennisgeving:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Aantal Naam 

1 Carlo van Hout 

2 Helma Vloet 

3 Helma vd Hanenberg 

4 Moniek Reijs 

5 Wilma van Kasteren 

6 Maria van Summeren 

7 Tonia Roijendijk 

8 Willemien Kodde 

9 Michel van den Nieuwendijk 

10 Betsie Hendriks 

11 Ann Ketelaars 

12 Carla Vissers 

13 Bas van Summeren 

14 Aart Kleinendorst 

15 Anja Bekkers 

16 Hans vd Kolk 

17 Maarten Vissers 

18 Marja Gabriëls 

19 Christian Plompen  


